
Хашим Тачи: Надам се да је Србија извукла поуку из своје провокације са возом
недеља, 15 јануар 2017 16:27

 Председник Косова Хашим Тачи написао је данас на свом Твитер налогу, поводом
заустављања воза на линији Београд - Косовска Митровица, да се нада да је Србија
извукла поуку из своје провокације када је послала воз на Косово.

  

  "Надамо се да су научили лекције из ове провокације. Добри суседи не ометају једни
друге екстремистичким потезима, они разговарају", написао је Тачи.   

(Фонет)
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